

5天 澳门 & 大灣區新體驗

5D Macao & Greater Bay Area

❖ 澳門 Macao ❖ 珠海 Zhuhai ❖ 中山 Zhongshan ❖ 江門 Jiangmen ❖ 番禺 Panyu ❖ 廣州 Guangzhou

星期三出发
Wednesday
Departure

SEAT IN
COACH
2 TO GO

EXPERIENCE
MACAO
Your
Own
Style

第一天: Day 1:	吉隆坡 → 澳门			KUALA LUMPUR → MACAU		
	<ul style="list-style-type: none"> ■ 抵达澳门国际机场 🚌 乘搭酒店免费接驳巴士前往入住 ■ 自由活动 			<ul style="list-style-type: none"> ■ Arrive Macao International Airport 🚌 Transfer to hotel by hotel complimentary shuttle bus ■ Free and leisure 		
早餐 Breakfast: /-		中餐 Lunch: /-		晚餐 Dinner: /-		🏨 当地(Local) 4★ 澳門皇都酒店或同级 Hotel Royal Macao or similar
第二天: Day 2:	澳门 → 珠海			MACAU → ZHUHAI		
	<ul style="list-style-type: none"> 📍 游览 澳门市 - 大三巴牌坊、议事亭前地、龙环葡韵 (欣赏季节性园艺花卉) 📍 在永利皇宫 乘搭缆车 欣赏音乐喷泉表演 📍 经港珠澳大桥珠海人工岛口岸入境珠海 📍 游览 珠海市 - 渔女像、情侣路、远观港珠澳大桥、外观珠海大剧院, 圆明新园及欣赏表演 <p><small>*注:若圆明新园表演停演, 则改为中心湖游船 (约30分钟)</small></p> <p><small>*注:澳门导游将带领客人由澳门通关至珠海, 后由珠海导游接待客人继续游览</small></p>			<ul style="list-style-type: none"> 📍 Macau City Tour - Ruins of St. Paul's, Senado Square, Taipa Village (viewing of seasonal flowers) 📍 Hop onto Wynn Palace Skycab Cable Car to enjoy the musical fountain show 📍 Transfer to Zhuhai via the Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge (HZMB) Zhuhai Boundary Crossing Facilities 📍 Zhuhai City Tour - Fisher Girl Statue, Lovers Road, view of the Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge, photostop at Zhuhai Opera, New Yuanming Palace + Performance <p><small>*Note: If performance show at New Yuanming Palace is not operating, tour will be replaced with pleasure boat ride (approx 30mins)</small></p> <p><small>*Note: Macau guide will lead guests to go through both immigrations at Macau Board Building and Zhuhai Board Building, then Zhuhai guide will meet the guests from Zhuhai Board Building to continue the tour</small></p>		
早餐 Breakfast: ✓		中餐 Lunch: ✓		晚餐 Dinner: ✓		🏨 当地(Local) 4★ 珠海华夏国际商务酒店或同级 Landmark Int'l Hotel or similar
第三天: Day 3:	珠海 → 中山 → 江門			ZHUHAI → ZHONGSHAN → JIANGMEN		
	<ul style="list-style-type: none"> 📍 游览 中山 - 当地果园采摘当季水果 (视气候变化而定) 及现场品尝新鲜水果 📍 游览 江門 - 星光大道、五邑华侨华人博物馆、小鸟天堂及游船观赏独特的鸟类生态风景 <p><small>*注:任摘任食当季水果仅限于果园内, 若带走则需额外付费</small></p> <p><small>*注:如天气不适合采摘水果, 将改为游览孙中山故居纪念馆</small></p>			<ul style="list-style-type: none"> 📍 Zhongshan Tour - Local fruit picking and tasting (subject to seasonal weather) 📍 Jiangmen Tour - Jiangmen Star Light Park, Wuyi Museum of Overseas Chinese, and take boat ride to enjoy the scenery at Birds' Paradise <p><small>*Note: Fruit picking is limited to on-site consumption only, you may purchase for any take-away.</small></p> <p><small>*Note: If fruit picking is not available due to weather condition, visit to Sun Yat Sen's Former Residence Memorial Museum as replacement.</small></p>		
早餐 Breakfast: ✓		中餐 Lunch: ✓		晚餐 Dinner: ✓		🏨 当地(Local) 4★ 江門中泰来酒店或同级 Jiangmen ZTL Hotel or similar
第四天: Day 4:	江門			JIANGMEN		
	<ul style="list-style-type: none"> 📍 游览 开平 - 开平碉楼与村落 (世界文化遗产)、立园、自力村碉楼群、赤坎影视城 📍 益华百货自由逛街 			<ul style="list-style-type: none"> 📍 Kaiping Tour - Kaiping Diaolou (UNESCO World Heritage Site), Li Garden, Diaolou Cluster in Zili Village, Historic Town of Chikan 📍 Shopping spree at Yihua Department Store 		
早餐 Breakfast: ✓		中餐 Lunch: ✓		晚餐 Dinner: ✓		🏨 当地(Local) 4★ 江門中泰来酒店或同级 Jiangmen ZTL Hotel or similar
第五天: Day 5:	江門 → 番禺 → 廣州			JIANGMEN → PANYU → GUANGZHOU		
	<ul style="list-style-type: none"> 📍 游览 番禺 - 宝墨园 🚌 午餐后, 前往广州白雲機場 <p><small>*注:当日返回的客人, 所安排由广州出发的航班时间必须在晚上5点钟以后</small></p>			<ul style="list-style-type: none"> 📍 Panyu Tour - Bao Mo Garden 🚌 After lunch, transfer to Guangzhou Airport <p><small>*Note: For guests returning home, pls book flight departing from Guangzhou after 5pm</small></p>		
早餐 Breakfast: ✓		中餐 Lunch: ✓		晚餐 Dinner: -		-

*本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。
*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. If specified hotel is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

1 OCT 2019 – 31 DEC 2019 <small>Fares quoted in MYR (per person)</small>	Twin / Triple / Child With Bed <small>(Share with 1 or 2 Adults)</small>		Child NO Bed <small>(Share with 2 Adults)</small>		DEPARTURE DATES	
TOUR FARE	1,788		1,288		OCT	9, 16, 23, 30
TIPPING	100				NOV	13, 20, 27
CHINA VISA	120	AGENT COLLECTION FEES		30	DEC	4, 11, 18
INSURANCE [1-5 Days Plan]	40	SINGLE SUPPLEMENT		800		

*Tour is based on Seat-In-Coach *Tour is strictly based on Chinese Speaking Tour Guide *Ground arrangement is subject to room availability *Fare & itinerary subject to change without prior notice

GRAND HOLIDAYS
(Company No: 758976-K) (KPL: 6959)

Grand Holidays Travel & Tours Sdn Bhd
6.03.77252822

6.03.77252292
info@grand.my
www.grand.my

No. 123M, Jalan SS21/37,
Damansara Utama,
47400 Petaling Jaya, Selangor.